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datum  : 9 juni 2022 

steller(s)  : Inge Sloot 

onderwerp  : Warmtebedrijf - Royal Berry B.V. niet aangesloten op NextGarden warmtenet 

ontvangst griffie : 14-06-2022 (in te vullen door de griffie) 

 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. Verzocht wordt de 

vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Inleiding: 

Royal Berry B.V. teelt aardbeien in het tuinbouwgebied Bergerden, en heeft vestigingen aan de Salvia, Clivia 

en Geranium (nieuwbouw).  

 

Op 29 december 2021 schrijft Royal Berry op haar website: “Begin december (2021) heeft de 

warmtetransitie plaatsgevonden. Dit houdt in dat de Royal Berry Groep nu aangesloten is op het 

NEXTgarden warmtenet. NEXTgarden werkt aan een 100% energieneutraal tuinbouwgebied. De huidige 

aansluiting op het warmtenet met CO2 koppeling draagt hieraan bij. Met de aansluiting op dit warmtenet 

en de eigen zonnepanelen is Royal Berry op de verschillende locaties hard op weg om de doelstelling 100% 

energie neutraal te telen waar te maken”.  

 

Op 19 maart 2021 schrijft Royal Berry op haar website: “Om een verdere reductie van CO2 te realiseren is 

eind 2020 op de locatie Clivia een WarmteKrachtKoppeling (WKK) geplaatst. Royal Berry, locatie Salvia, zal 

medio 2021 CO2 neutraal worden aangezien we zullen omschakelen van gas naar biomassa”. 

 

In januari 2022 is de bouw gestart van de nieuwe kas van Royal Berry aan de Geranium in Bemmel. In de 

omgevingsvergunning aanvraag voor deze nieuwbouw staat dat deze nieuwe kas aangesloten zal worden 

op het NEXTgarden warmtenet.  

 

Via de woordvoerder van Lingezegen Energy hebben wij vernomen dat Royal Berry B.V. met geen van haar 

vestigingen is of wordt aangesloten op het NEXTgarden warmtenet, en zelf in haar warmtevraag voorziet 

door gasgestookte WKK-installaties, waarvan die voor de nieuwbouw aan de Geranium alleen al  jaarlijks 

ca. 5,5 miljoen m3 aardgas verstookt. Ook de gasgestookte CV- ketel voor de vestiging aan de Clivia is recent 

vervangen door een nieuwe, eveneens gasgestookte, WKK-installatie. 

 

Vragen: 

1. Was het college al eerder op de hoogte van het feit dat Royal Berry, in tegenstelling tot wat zij naar 

buiten communiceren, haar vestigingen niet aansluit op het NEXTgarden warmtenet, maar kiest 

voor eigen warmteopwekking met gasgestookte WKK-installaties? Zo ja, waarom heeft zij de Raad 

hierover niet eerder geïnformeerd? 

2. Is het college het met GroenLinks eens dat de opstelling van Royal Berry om in haar 

warmtebehoefte te voorzien met gasgestookte WKK-installaties niet past in de politiek breed 

gedragen beleidsdoelstelling van een energieneutraal NEXTgarden in 2030? Zo ja, wat heeft het 

college gedaan om Royal Berry ervan te overtuigen om op een duurzame wijze (zonder gebruik van 

aardgas) in haar warmtebehoefte te voorzien?  
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In juli 2021 is het Warmtenetwerk Lingewaard B.V. (WNL)1 opgericht. De gemeente Lingewaard participeert 

voor 50% risicodragend in dit bedrijf als aandeelhouder. WNL gaat het warmtenet van NEXTgarden als open 

netwerk uitbreiden naar nieuwe tuinbouwbedrijven op Bergerden en bedrijven op Agropark. Het besluit 

hiertoe is genomen op basis van een positief haalbaarheidsonderzoek. In de bijlage van de Informatienota 

“Uitgangspunten Lingewaards Warmte Infra Bedrijf (LWIB); oprichting LWIB en aanleg warmtenet 

NEXTgarden d.d. februari 2021” staat te lezen: “Wanneer er (vele) individuele oplossingen worden gekozen, 

wordt de basis voor een collectieve (warmte) oplossing steeds smaller. Dat is ongewenst”. En verder: “Het 

belang van Lingewaard is zoveel mogelijk aansluitingen op duurzame warmtevoorziening te realiseren. Dat 

is ook de rol van de gemeente Lingewaard in het LWIB”. 

 

Vragen: 

3. Welke inspanningen heeft het college gedaan om het voor Royal Berry aantrekkelijk te maken om 

aangesloten te worden op het NEXTgarden warmtenet? Bijvoorbeeld door een aantrekkelijk all-in 

aanbod van bouwrijpe grond met een duurzame collectieve warmtevoorziening. 

4. Welke andere (tuinbouw-)bedrijven zijn thans in beeld om aangesloten te worden op het 

NEXTgarden warmtenet? 

5. Welke invloed heeft het niet aansluiten van de nieuwbouw van Royal Berry aan de Geranium op de 

haalbaarheid (rendabele business case) van de uitbreiding van het NEXTgarden warmtenet? 

6. In februari 2021 is toegezegd dat de raad jaarlijks geïnformeerd wordt over het WNL door middel 

van een Informatienota met Jaarverslag, het jaarlijkse bedrijfsplan met jaarbegroting en de 

meerjarenprognose van WNL. Wanneer kan de raad deze Informatienota tegemoet zien? 

 

 

Ondertekening: 

Fractie GroenLinks 

                                                      
1 WNL is de nieuwe naam van het LWIB 
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beantwoording vóór :  14 juli 2022 (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

zaaknummer :  

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

bijlagen  :  

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5. 

6.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. I.P. van der Valk          dr. P.T.A.M. Kalfs 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 18 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € 95,-- (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


